
Hej, 

nedan finns en sammanställning av en del av det politiska arbetet SD Härryda 

har bedrivit under cirka ett halvår tillbaka.  

SD-fika har flyttats fram och en ny tid kommer att bestämmas i närtid. 

 

SD Härryda - Inskickade motioner  

• 2024-11-11 – Inför nästa mandatperiod: Organisera ungdomsrådet under utbildningskultur 

och fritidsnämnden.pdf  

• 2024-11-14 – Hemställan till trafikverket, Västtrafik och Västra Götalandsregionen att nyttja 

ledig kapacitet på Göteborg Central för fler tåg på kust- till kustbanan.  

• 2025-01-13 – Lägg ner den tilltänkta internationella staden i skogen söder om Landvetter 

tätort  

• 2025-02-27 – Kartlägg knarket genom att mäta koncentration i avloppsvattnet vid 

strategiska kontrollpunkter för områden i kommunen  

• 2025-03-27 – Motion om att avlasta vårdpersonal från tvätt av arbetskläder  

• 2025-03-27 – Motion om begränsad beläggning av brukare inom äldrevården  

• 2025-03-27 – Motion om kompetenskrav på personal inom äldrevården  

SD Härryda - Social media 

- Avlasta kvalificerad vårdpersonal från tvätt av arbetskläder 

- Kompetenskrav på personal inom äldrevården (språkkrav) 

- Provkör vägen till fantasistad för 25 000 - Landvetter Södra 

- Folkomröstning: Järnväg Göteborg - Borås - Peter Arvidsson i SVT 

- "Grönt"-infrastrukturprojekt (300 år av "klimat"-skuld) 

SD Härryda - Lokalpressen / Härrydaposten 

- Rödgröna sviker välfärden – satsar på ishallar och allianspolitik 

- En likvärdig förskola av god kvalitet med obligatorisk språkförskola 

- SD: Rättvis tandvård för bättre folkhälsa 

- Ärade kommuninvånare! 

- Tre förslag för att förbättra äldreomsorgen i Härryda 

- Rödgrönas samstyre med alliansen är grunden till besparingar inom välfärden 

- SD: Trygghet är ett av våra främsta kärnvärden 

 

Aktuella politiska frågor i Härryda just nu 

Vård- och omsorgsboenden: 

Vi ser fler och fler signaler om underbemanning, kompetensbrist och missförhållanden inom vård- 

och omsorgsboenden. Det ska bland annat göras personalnedskärningar, trots att antalet vårdplatser 

förblir oförändrat. Detta drabbar vårdpersonalen som redan är hårt belastad och som idag redan 

kämpar för att få verksamheten att fungera. SD Härryda har lagt flera motioner för att förbättra 

https://www.sd.se/harryda/wp-content/uploads/sites/188/2025/01/infor-nasta-mandatperiod-organisera-ungdomsradet-under-utbildnings-kultur-och-fritidsnamnden.pdf
https://www.sd.se/harryda/wp-content/uploads/sites/188/2025/01/infor-nasta-mandatperiod-organisera-ungdomsradet-under-utbildnings-kultur-och-fritidsnamnden.pdf
https://www.sd.se/harryda/wp-content/uploads/sites/188/2025/01/hemstallan-till-trafikverket-vasttrafik-och-vastra-gotalandsregionen-att-nyttja-ledig-kapacitet-pa-goteborg-central-for-fler-tag-pa-kust-till-kustbanan.pdf
https://www.sd.se/harryda/wp-content/uploads/sites/188/2025/01/hemstallan-till-trafikverket-vasttrafik-och-vastra-gotalandsregionen-att-nyttja-ledig-kapacitet-pa-goteborg-central-for-fler-tag-pa-kust-till-kustbanan.pdf
https://www.sd.se/harryda/wp-content/uploads/sites/188/2025/01/lagg-ner-landvetter-sodra.v2.pdf
https://www.sd.se/harryda/wp-content/uploads/sites/188/2025/01/lagg-ner-landvetter-sodra.v2.pdf
https://www.sd.se/harryda/wp-content/uploads/sites/188/2025/04/kartlagg-knarket-med-avloppsvatten.pdf
https://www.sd.se/harryda/wp-content/uploads/sites/188/2025/04/kartlagg-knarket-med-avloppsvatten.pdf
https://www.sd.se/harryda/wp-content/uploads/sites/188/2025/03/motion-om-att-avlasta-vardpersonal-fran-tvatt-av-arbetsklader-3.pdf
https://www.sd.se/harryda/wp-content/uploads/sites/188/2025/03/motion-om-begransning-av-antal-brukare-per-vardare-inom-aldrevarden-2.pdf
https://www.sd.se/harryda/wp-content/uploads/sites/188/2025/03/kompetenskrav-aldrevarden-1.pdf
https://www.youtube.com/watch?v=qRejDm2Mriw
https://www.youtube.com/watch?v=z2QoFDyDRa4
https://www.youtube.com/watch?v=DH5QhLDk6HI
https://www.youtube.com/watch?v=I0UQlEef4WQ
https://www.youtube.com/watch?v=8Ix_iVvfC0U
https://e-tidning.lokalpressen.se/p/harryda/2025-03-08/a/rodgrona-sviker-valfarden-satsar-pa-ishallar-och-allianspolitik/2533/1859891/61247707
https://e-tidning.lokalpressen.se/p/harryda/2024-12-14/a/en-likvardig-forskola-av-god-kvalitet-med-obligatorisk-sprakforskola/2533/1770399/59257797
https://e-tidning.lokalpressen.se/p/harryda/2024-10-12/a/sd-rattvis-tandvard-for-battre-folkhalsa/2533/1676493/57620101
https://e-tidning.lokalpressen.se/p/harryda/2024-12-07/a/arade-kommuninvanare/2533/1755859/59079323
https://www.harrydaposten.se/asikt-och-debatt/debatt/tre-forslag-for-att-forbattra-aldreomsorgen-i-harryda.dc7247a6-129c-4501-93ac-9f582c046d35
https://e-tidning.lokalpressen.se/p/harryda/2025-03-22/a/rodgronas-samstyre-med-alliansen-ar-grunden-till-besparingar-inom-valfarden/2533/1875563/61609567
https://www.harrydaposten.se/asikt-och-debatt/debatt/sd-trygghet-ar-ett-av-vara-framsta-karnvarden.35b4debb-ff5b-42a6-874d-25dac039b42b


situationen och då med fokus på just vårdpersonalen. Vi kommer även framöver granska hur det står 

till med hemsjukvården. 

Skolan, barngrupper och lägre antal barn: 

Färre och färre barn föds och det börjar nu märkas av i skolan med allt mindre inkommande 

barnkullar. På lång sikt kan det få konsekvenser som innebär att man stänger ner skolor. SD Härryda 

ser det däremot som ett perfekt tillfälle att minska ner barngrupperna i förskolan. Finnsjöns förskola 

har Alliansen försökt stänga ner men vårt förslag om att stoppa detta fick stöd av de rödgröna och 

blev därmed stoppat. 

Resursskola: 

På ett ganska hastigt sätt inför man nu en resursskola där man riktar sig till målgruppen som har 

språkstörningar och autism. Resursskolan är frivillig och innebär att man väljer att ge de elever som 

går där stora extraresurser och anställer specialister. SD är i grunden positiva till resursskola lokalt, 

men ser det som problematiskt att man allokerar stora resurser till enskilda elever. Konsekvensen blir 

mindre resurser till andra elever. Om målgruppen hade varit riktade mot de som varit mer 

utåtagerande och därmed stör andra elever hade det varit en vinst för fler elever vad gäller deras 

läromiljö och lärande. Lokaliseringen är också viktig då man i nuläget endast öppnar en sådan. 

Eleverna och föräldrarna ska inte behöva resa land och rike runt. Man har en tendens att glömma 

bort de östra delarna i sådana här sammanhang. 

Påtvingat kommunalt VA (Skårtorpsområdet / Härryda – Härryda) 

Kommunen och dess VA-bolag försöker smyga med utredningarna av hur utbyggnaden skall gå till och 

vad den skall omfatta. Man försöker kringgå kraven på samråd och lagen om vattentjänster, för att 

”påtvinga” så många fastigheter som möjligt kommunalt VA. 

Det gör man för att minska kostnaderna per hushåll, samtidigt kan man endast påtvinga existerande 

småhusfastigheter om det finns miljö och hälsoproblem. Nya småhusfastigheter påtvingas per 

automatik kommunalt VA. Kommunen kommer försöka påtvinga existerande småhusfastigheter VA 

även om de inte har några miljö och hälsoproblem. 

De boende i Skårtorpsområdet, samt vägföreningen, bör kallas till samråd. Detta måste resultera i en 

neutral utredning och att lagen följs.  

Folkomröstning järnväg:  

SD i Härryda ställer sig mycket positiva till en folkomröstning om järnväg. Den lösning för järnväg som 

nu är aktuell riskerar att driva många av våra invånare från hus och hem. Härrydas röst driver frågan 

och har här vårat stöd. Vi uppmanar samtliga medlemmar att skriva under det utskick som bör 

komma hem till alla invånare och lämna in på designerade platser. 

Alliansen har svängt i frågan och alla partier förutom SD är nu positiva till den lösning som har 

presenterats. Lösningen i sig innebär ett allvarligt övergrepp på vår kommun och våra 

kommuninvånares egendom. I och med att man har svängt i frågan så är det viktigt att invånarnas får 

göra sin röst hörd. Det har funnits alternativa lösningar som varit bättre, men moderaterna och 

socialdemokraterna har i förhandlingarna accepterat ett alternativ som inte är till förmån för vår 

kommun för att bl.a. gagna intressen så som Landvetter Södra. 

Vad SD i Härryda vill istället är att bygga ut existerande infrastruktur. Även underhållet är eftersatt, 

samt att man kan börja köra mer på en del sträckor. 



 

Är du intresserad av att aktivera dig politiskt eller delta i föreningens aktiviteter? Känner du någon 

som kan tänkas vara en bra kandidat för att engagera sig politiskt? Kontakta Per Olov Risman 

(0703678933) eller Peter Arvidsson (0768936050) 

 

 

Med vänliga hälsningar 

Per Olov Risman – Ordförande  

Peter Arvidsson – Gruppledare  

Johannes Backlund – Vice ordförande / Vice gruppledare 

Reine Lindqvist – Sekreterare 

 

 

 

 


